
REGISTRAR OF REGULATIONS

Filed as O. Reg. ~ $?~1&7 -JlJL 3 1 2009

CONFIDENTIAL
Until filed with the

Registrar of Regulations

Proposed source law publication dates:
e-Laws ffrJil/ff ~ ~{){Yl

Ontario Gazette IJ

CITY OF TORONTO ACT, 2006

Amending O. Reg. 590/06

1. Ontario Regulation 590/06 is amended by ad"ding the following section:

Non-application, airport taxicabs
1.1 (1) Aby"law described in subsection (2) with respect to the owners and drivers of

taxicabs does not apply in respect of taxicabs conveying property or passengers.from any point
within the City to an airport situated outside the City if,

(a) the airport is owned and operated by the Crown in right of Canada and the taxicab
bears a valid and subsisting plate issued in respect of the airport under the
Government Airport Concession Operations Regulations made under the Department
of Transport Act (Canada); or

(b) the airport is operated by a corporation or other body designated by the Governor in
Council as a designated"airport authority under the Airport Transfer (Miscellaneous
Matters) Act (Canada) and the taxicab bears a valid and subsisting permit or licence
issued by the designated airport authority.

(2) Subsection (1) refers to a by-law that is made under the Act and provides for a system of
licences with respect to a business.
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Non-application: taxis d'aeroport
1.1 (l) Le reglement municipal mentionne au paragraphe (2) qui porte sur les proprietaires

et les chauffeurs de taxis ne s'applique pas a l'egard des taxis qui transportent des biens ou des
passagers d'un point situe dans la cite a un aeroport qui se trouve a l'exterieurde celle-ci si,
selon Ie cas :

a) l'aeroportappartient a la Couronne du chef du Canada et est exploite par elle, et Ie
taxi est muni d'une plaque val ide delivree pour cet aeroport en vertu du Reglement sur
l'exploitation.de concessions aux aeroports du gouvernement pris en application de la
Loi sur Ie ministere des Transports (Canada);

b) l' aeroport est exploite par une personne morale ou un autre organisme designe par Ie
gouverneur enconseil en tant qu'administration aeroportuaire designee en application
de la Loi relative aux cessions d 'aeroports (Canada) et Ie taxi est muni d'un permis ou
d'une licence valide delivre par cette administration.

(2) Le paragraphe (1) vise un reglement municipal qui est adopte en vertu de la Loi et qui
prevoit un regime de permis pour une entreprise.
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